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30. juni 2022 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

 

1. Hvor langt er Naalakkersuisut kommet med projektrekrutterings tiltag i forhold til at tiltrække 

cubansk sundhedspersonale? 

a. Er projektet fortsat i gang eller er det droppet? 

 

2. Hvilke økonomiske og administrative konsekvenser vil der være for det offentlige i forhold til at 

færdiggøre tiltaget? 

 

3. Hvilke økonomiske og administrative konsekvenser vil der være for det private erhvervsliv i 

forhold til at færdiggøre tiltaget? 

 

4. Hvilke økonomiske og administrative konsekvenser vil der være for borgerne i forhold til at 

færdiggøre tiltaget? 

 

5. Kan Naalakkersuisut oplyse andet af interesse for sagen? 

(Medlem af Inatsisartut Anna Wangenheim, Demokraterne) 

 

Begrundelse 
Inden valget til Inatsisartut i 2021 igangsatte jeg som Naalakkersuisoq for Sundhed et projektrekrutterings 
tiltag i forhold til at tiltrække cubansk sundhedspersonale. 
 
Tiltaget er tilsyneladende sat på pause. Jeg ønsker, at det skal i gang igen, hvilket er baggrunden for disse 
spørgsmål. 
 

Jeg ønsker svar på mine spørgsmål i løbet af 10 arbejdsdage. 


